
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 21/2011 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 605/2011                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Συναίνεση Δ.Σ. υπέρ της  χορήγησης άδειας 
εκμετάλλευσης-μίσθωσης λατομικού χώρου στον 
Σταύρο Ταγγίδη. 

 
         Σήμερα 7 Σεπτεμβρίου του έτους 2011 ημέρα της εβδομάδας Τετάρτη και ώρα 19:00 συνήλθε σε 
τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου 
Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 2-9-2011 γραπτή πρόσκληση 
του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών 
Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου Νέων και 
στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 του Ν. 
3443/2006. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  40 μέλη: 
 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Δ. Δάσκαλος, 2)Μ. Σουμελίδης, 3)Θ. Θεοδωρίδης, 4)Γ. 
Μιχαηλίδης, 5)Α. Λαζαρίδης, 6)Ν. Τσιαμήτρος, 7)Β. 
Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, 8)Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, 9)Π. 
Παυλίδης, 10)Τ. Χατζηαθανασίου, 11)Θ. Αγγελίνας, 12)Λ. 
Πουλασουχίδης, 13)Κ. Βοργιαζίδης, 14)Ν. Μωυσιάδης, 15)Χ. 
Κούτρας, 16)Ν. Μαυροκεφαλίδης, 17)Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου, 
18)Π. Τσαπαρόπουλος, 19)Α. Καγκελίδης, 20)Μ. Παπαϊωνάννου, 
21)Θ. Κορωνάς, 22)Γ. Κάκαρης, 23)Β. Παπαδόπουλος, 24)Κ. 
Κουτσαντάς, 25)Λ. Τσαβδαρίδης, 26)Α. Νεστορόπουλος, 27)Α. 
Γκαμπέσης, 28)Κ. Κοστογλίδου, 29)Α. Βεσυρόπουλος, 30)Β. 
Γιαννουλάκης, 31)Χ. Τσιούντας, 32)Ε. Γουναράς, 33)Γ. Σουμπέκας, 
34)Κ. Παναγιωτίδης, 35)Δ. Γκέκα, 36)Α. Παπαδόπουλος, 37)Σ. 
Κουμτσίδης, 38)Ι. Σοφρόνωφ, 39)Γ. Μελιόπουλος, 40)Χ. 
Σαββαϊδου. 

Κ. Συμεωνίδης 

Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                              Απών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 

Η. Τσιαμήτρος, Δ. Κουλουριώτης, Χ. Δουλγερίδου, Ι. Λιάτσου, Α. 
Πέτρου, Ε. Κελεσίδης, Ν. Αγγέλου, Ι. Καπετανίδης. 

Κ. Καπανίδης. 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Θ. Σούλας, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η. Σοφιανίδης, Σ. Μισοκέφαλος, Α. Βοργιαζίδου, Ι. 
Παπαδόπουλος, Α. Κακαγιάννης, Α. Ορφανίδου, Η. Μπατσαράς, Σ. Ρίσσου, Γ. Οικονόμου, Ι. Χειμώνας, Κ. 
Νένος, Χ. Τσανασίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 

 
Σημείωση: 1) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 597/2011 απόφασης, που προτάχθηκε της συζήτησης των προ ημερήσιας διάταξης 
θεμάτων, προσήλθαν οι κ.κ. Χ. Γαϊτάνου, Μ. Παπαϊωάννου. 
2) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση προσήλθαν οι κ.κ. Ν. Τσιαμήτρος, Π. Τσαπαρόπουλος, και αποχώρησαν οι κ.κ. Τ. 
Χατζηαθανασίου, Θ. Αγγελίνας, Α. Καγκελίδης, Γ. Κάκαρης, Α. Γκαμπέσης, Β. Γιαννουλάκης, Ε. Γουναράς, Γ. Σουμπέκας. 
3) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 601/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ. Σουμπέκας και αποχώρησε η κα Κ. Κοστογλίδου. 
4) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 603/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Κ. Παναγιωτίδης. 
5) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 605/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Κ. Κοστογλίδου, Κ. Παναγιωτίδης. 
6) Κατά τη συζήτηση του εκτάκτου θέματος μεταξύ των αριθ. 605-606/2011 αποφάσεων αποχώρησαν οι κ.κ. Ν. Μωυσιάδης, Π. 
Τσαπαρόπουλος, Β. Παπαδόπουλος, Κ. Κοστογλίδου, Γ. Σουμπέκας, Κ. Παναγιωτίδης, Σ. Κουμτσίδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 607/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ν. Μωυσιάδης, Β. Παπαδόπουλος, Κ. Κοστογλίδου και 
αποχώρησε ο κ. Θ. Θεοδωρίδης. 
8) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 611/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Θ. Θεοδωρίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. Σουμελίδης, Χ. Κούτρας, 
Γ. Μελιόπουλος. 
9) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 612/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Μ. Σουμελίδης, Χ. Κούτρας, Κ. Παναγιωτίδης, Γ. Μελιόπουλος. 

 
 
 



 
 

Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 4ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 12-8-2011 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου Κων/νου Βοργιαζίδη, που έχει ως εξής: 

Με την αριθμ. 40230/21-7-2011 αίτησή του, ο κ.Ταγγίδης Σταύρος, αιτείται 
συναίνεση του Δημοτικού Συμβουλίου για έκδοση Άδειας εκμετάλλευσης-μίσθωσης, 
Δημοτικής έκτασης, λατομικού χώρου εμβαδού 48.517,30 m2  που βρίσκεται στη 
θέση <<Μάρμαρα>> Δ.Κ. Καστανιάς Δήμου Βέροιας. 
 Για την εν λόγω έκταση είχε εκδοθεί η αριθμ. 534/2010 Απόφαση Δημοτικού 
Συμβουλίου περί συναίνεσης Διερευνητικών Εργασιών εντοπισμού μαρμάρου.  
 Η Τοπική Κοινότητα Καστανιάς με το Δ.Υ/11-8-2011 έγγραφό της,  δεν 
συμφωνεί με την χορήγηση συναίνεσης εκμετάλλευσης-μίσθωσης λατομείου 
μαρμάρων στον κ. Ταγγίδη και μας κοινοποιεί την 06/2009 και την 04/2010 Απόφαση 
Τ.Σ. Καστανιάς , οι οποίες είναι επίσης αρνητικές.      
 Κατόπιν αυτών  παρακαλείται  το Δημοτικό Συμβούλιο ν’ αποφασίσει για την 
έγκριση ή μη  έκδοσης άδειας εκμετάλλευσης-μίσθωσης,  λατομικού χώρου 
εμβαδού 48.517,30 m2  που βρίσκεται σε Δημοτική έκταση, στη θέση 
<<Μάρμαρα>> Δ.Κ. Καστανιάς Δήμου Βέροιας. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
 Βοργιαζίδης: K.Πρόεδρε υπάρχει μια συγκεκριμένη διαδικασία όταν χορηγεί 
τη συναίνεση για τη λειτουργία ενός λατομικού χώρου. Αυτή η διαδικασία είναι η 
εξής: Πρώτα δίνεται η συναίνεση για γεωτεχνικές εργασίες και κατόπιν δίνεται η 
συναίνεση για άδεια εκμετάλλευσης μίσθωσης. Για τη συγκεκριμένη λοιπόν έκταση 
είχε εκδοθεί η υπ’ αριθμόν 534/2010 απόφαση του Δ.Σ. σύμφωνα με την οποία 
δόθηκε συναίνεση για τις διερευνητικές εργασίες. Επομένως τώρα είμαστε 
υποχρεωμένοι να δώσουμε τη συναίνεση μας για τα περεταίρω.  
 Σοφρόνωφ: Υπάρχει πρόβλεψη για το αντίτιμο της εκμετάλλευσης;  
 Μελιόπουλος: Η έκδοση άδειας εκμετάλλευσης μίσθωσης προβλέπει και την 
αποκατάσταση του χώρου του λατομείου; 
 Βοργιαζίδης: Η διαδικασία έχει ως εξής: κατόπιν της συναίνεσης του Δ.Σ. 
εκδίδεται η μελέτη περιβαλλοντικών επιπτώσεων για την εκμετάλλευση και η άδεια 
εκδίδεται από τη διεύθυνση μεταλλείων της περιφέρειας. Μετά την έκδοση της 
άδειας, το Δ.Σ. αποφασίζει για το αντίτιμο του χώρου, όπως είπατε κ. Σοφρόνωφ και 
προφανώς βέβαια υπάρχει αποκατάσταση. Είναι όρος στη μελέτη των 
περιβαλλοντικών επιπτώσεων πάντα.  
 Σοφρόνωφ: Βλέπω ότι το σχετικό θέμα έχει απασχολήσει και προηγούμενα 
Δ.Σ. γι’ άλλες διαδικασίες που προηγούνταν αυτής της διαδικασίας που τώρα 
ασχολούμαστε  και βλέπω ότι το τοπικό συμβούλιο της Καστανιάς, ήταν ομόφωνα 
αντίθετο στο να δοθεί ο συγκεκριμένος χώρος, προκειμένου να γίνει η συγκεκριμένη 
λατομική επιχείρηση.  

Υπενθυμίζω εδώ στο Δ.Σ. ότι η περιοχή της Καστανιάς με τις λατομικές 
επιχειρήσεις που έγιναν εκεί κατά καιρούς έχει μετατραπεί σε σεληνιακό τοπίο. 
Επομένως δεν είναι αυτονόητο το θέμα, γιατί άκουσα από κάποιους συμβούλους ότι 
είναι αυτονόητη η αποκατάσταση.  

Η περιοχή της Καστανιάς είναι ιδιαίτερα βεβαρημένη περιοχή, είναι μια 
περιοχή που έχει μεγάλη βλάστηση και πρέπει να υπάρχει μια ευαισθησία γιατί περί 
τουρισμού άκουσα πολλά, επομένως να πάρουμε σοβαρά υπόψη μας και την 
αντίρρηση του τοπικού συμβουλίου της περιοχής, αλλά και τη μορφή που έχει πάρει 
όλη η περιοχή. Εμείς σ’ αυτό το περιβαλλοντικό έγκλημα δεν μπορούμε να 
συναινέσουμε. 
 Δήμαρχος: Θα ήθελα επειδή είναι απόφαση της προηγούμενης θητείας του 
Δ.Σ. και θα πρέπει να ενημερωθούν οι συνάδελφοι, ξεκινώντας την προηγούμενη 
θητεία και επειδή έχουμε λατομεία στην περιοχή μας και γνωρίζαμε ότι σίγουρα θα 
υπάρχουν προβλήματα κι επειδή ο πρώτος στόχος μας είναι το περιβάλλον αλλά 
βέβαια και η ανάπτυξη, γι’ αυτό παραγγείλαμε κι έγινε μια μελέτη και ορίστηκαν 
λατομικές ζώνες. Ίσως δεν έχει κάποια σημασία αυτό γιατί η απόφασή μας 



γνωμοδοτική είναι ούτως ή άλλως. Δεν είναι αποφασιστική αλλά ορίστηκαν 
λατομικές ζώνες σ’ αυτό τον τόπο ώστε να μπορούμε να κινηθούμε άνετα και να 
πούμε ότι εδώ επιτρέπεται και εκεί όχι.  

Ήταν λοιπόν μια ομόφωνη απόφαση αν δεν απατώμαι του Δ.Σ. για ορισμό 
λατομικών ζωνών. Άρα υπάρχει ήδη ένας καθορισμός, ένας μπούσουλας για τους 
χώρους τους οποίους μπορούμε να κινηθούμε. 
 Αρχοντάκη: Συμφωνώ απόλυτα με την κ Σοφρόνωφ. Θέλω να δικαιολογήσω 
την αρνητική μου θέση, επειδή γνωρίζω ότι λειτουργούν τα λατομεία χωρίς έλεγχο, 
χωρίς φραγμό και στο τέλος μας μένει μια πληγή στα βουνά. Ζήτησα από το Τμήμα  
Εσόδων να δω τι μας δίνουν αυτά τα λατομεία. Για τα έτη από 1997-2010, 
47.000,00€. Αυτά είναι όλα τα έσοδά μας βεβαιωμένα χωρίς να εισπραχθούν. 
Επομένως εγώ νομίζω ότι πρέπει καταρχήν να επανδρωθεί μια υπηρεσία για τα 
λατομεία, να τα ελέγχει και να τα παρακολουθεί σε τι κατάσταση βρίσκονται. 
Επομένως εγώ είμαι αρνητική. Για τον κ.Ταγγίδη θα ήθελα να δω πόσων ετών είναι. 
Κάποιοι μου είπαν ότι είναι συνταξιούχος, ότι είναι 65-70 χρονών. 
 Κούτρας: Όσο αφορά το συγκεκριμένο λατομείο και γενικότερα για τα 
λατομεία στο δήμο μας, γνωρίζουμε όλοι τον επιβαρυντικό παράγοντα που έχουν στο 
περιβάλλον, στους ανθρώπους και στους ζωικούς πληθυσμούς κάθε περιοχής.  

Σαφώς είναι θετικό το ότι έχει εγκριθεί η λατομική ζώνη της περιοχής. Αυτό 
είναι το θετικό της ιστορίας, αλλά έχει και εν μέρει δίκιο η τοπική κοινότητα η οποία 
ζητά να τηρούνται οι όροι γιατί πρέπει να τηρείται η αρχή της αειφορίας. Δηλαδή 
οικονομική κοινωνική ανάπτυξη παράλληλα με τη μικρότερη επίπτωση στο 
περιβάλλον.  

Ζούμε σε μια εποχή παγκοσμιοποίησης που οι πολυεθνικές (εδώ είναι κάπως 
διαφορετικό) αλλά θα δεχτούμε και επιθέσεις από πολυεθνικές εταιρίες όσον αφορά 
σε λατομεία, οι οποίες βλέποντας χώρες οι οποίες δεν είναι πλήρως ανεπτυγμένες ή 
είναι σχεδόν ανεπτυγμένες όπως είναι η Ελλάδα, κι οι οποίες δεν έχουν κατοχυρώσει 
θεσμικά, νομικά τις θέσεις των λατομείων, χτυπάνε μικρότερους δήμους, χτυπάνε 
κοινότητες κι επειδή έχουν ισχυρή νομική υποστήριξη καταφέρνουν πραγματικά 
επειδή δεν υπάρχουν θεσμικά κατοχυρωμένα πράγματα να κάνουν λατομεία σε 
περιοχές οι οποίες είναι αυξημένου φυσικού κάλλους.  

Εγώ δεν ξέρω με ποιους κανόνες καθοριστήκαν οι λατομικές ζώνες. Πιστεύω 
έλαβαν σοβαρά υπόψη τους οικισμούς κι όλα τα περιβάλλοντα, τους ζωικούς 
πληθυσμούς, γιατί είναι σοβαρότατες επιπτώσεις και πραγματικά όλες οι πολιτικές 
που θα δημιουργηθούν στο μέλλον από το δήμο μας, πρέπει να τηρούν την αρχή της 
αειφορίας. Κι ένα τελευταίο, νομίζω ότι πρέπει όσον αφορά αυτούς τους εργολάβους 
που αναλαμβάνουν τα λατομεία, να αποκαθιστούν τα λατομεία και να μη 
δημιουργείται αυτό το σεληνιακό τοπίο που δημιουργείται όπου υπάρχουν λατομεία. 
Να αποκαθιστούν το περιβάλλον. Πρέπει να είναι βασική αρχή. 
 Βοργιαζίδης: Όπως είπε και η δήμαρχος, έχει καταγραφεί η βούληση του 
δήμου από την προηγούμενη διοίκηση ούτως ώστε κάποια συγκεκριμένη περιοχή να 
χαρακτηριστεί ως χώρος που θα μπορούσε να γίνει λατομείο.  

Προφανώς αυτός ο χώρος δεν μπορεί να είναι ούτε στον πρώην Δ.Απ.Παύλου,  
ούτε στον πρώην Δ.Βεργίνας, όπως και σε όλες τις πεδινές περιοχές. Από εκεί και 
πέρα υπάρχει όντως πρόβλημα είσπραξης, γιατί κατά τη νομοθεσία ο εκμισθωτής 
πληρώνει το 10%, αλλά σύμφωνα με τα τιμολόγια που θα φέρει. Άρα για να μπορέσει 
να έχει ο δήμος έσοδα θα πρέπει να υπάρχει κάποιο άτομο από το δήμο, κάποιος 
έλεγχος τέλος πάντων, αλλιώς ποτέ δε θα μπορέσει να έχει ο δήμος έσοδα από τα 
λατομεία. Είναι κάτι το οποίο ξεκινώντας από τη συγκεκριμένη σύμβαση, να δούμε 
με ποιον τρόπο θα διαφυλάξουμε τα έσοδα του δήμου.  
 Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα για τη χορήγηση συναίνεσης; 
 Σύμβουλοι: Ναι. 
 Κατά της πρότασης αυτής ψήφισαν οι σύμβουλοι Ε. Αρχοντάκη, Ν. 
Μωυσιάδης, Ι. Σοφρόνωφ, Γ. Μελιόπουλος. 
 Λευκή ψήφο έδωσε ο σύμβουλος Μ. Σουμελίδης.  

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 12-8-2011 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου Κ. Βοργιαζίδη. 



2.- Την από 21-7-2011 αίτηση του Σταύρου Ταγγίδη. 
3.- Την αριθ. 534/2010 απόφασή του, με την οποία γνωμοδότησε υπέρ της χορήγησης 
άδειας διενέργειας ερευνητικών εργασιών στον Σταύρο Ταγγίδη στην παραπάνω 
μαρμαροφόρο έκταση στη θέση «Μάρμαρα» του αγροκτήματος Δ.Δ. Καστανιάς. 
4.- Την αριθ. 2014/22-3-2011 απόφαση του Γ.Γ.Α.Δ.Μ.-Θ., με την οποία εγκρίθηκαν 
οι περιβαλλοντικοί όροι για τη διεξαγωγή ερευνητικών εργασιών εντοπισμού 
κοιτάσματος μαρμάρου στην παραπάνω δημοτική δασική έκταση από τον παραπάνω 
αιτούντα. 
5.- Την αριθ. 3497/2-6-2011 απόφαση του Δ/ντή Δασών Ημαθίας, με την οποία 
εγκρίθηκε η χορήγηση στον παραπάνω αιτούντα άδειας επέμβασης για τη διενέργεια 
ερευνητικών εργασιών λατομείου μαρμάρου στην εν λόγω δημοτική δασική έκταση. 
6.-  Το από 10-8-2011 έγγραφο του εκπροσώπου της Τ.Κ. Καστανιάς, με το οποίο 
δηλώνει ότι δεν συμφωνεί για τη χορήγηση συναίνεσης εκμετάλλευσης-μίσθωσης 
λατομείου μαρμάρων στον παραπάνω αιτούντα για τους λόγους που αναφέρονται στις 
αριθ. 6/2009 και 4/2010 αποφάσεις του Τ.Σ. Καστανιάς. 
7.- Τις αριθ. 6/2009 και 4/2010 αποφάσεις του Τ.Σ. Καστανιάς. 
8.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
9.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 παρ. 2 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης). 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Συναινεί υπέρ της χορήγησης άδειας εκμετάλλευσης-μίσθωσης λατομικού 
χώρου και ειδικότερα της δημοτικής δασικής έκτασης εμβαδού 48.517,30τ.μ. στη 
θέση «Μάρμαρα» της Τ.Κ. Καστανιάς Δήμου Βέροιας στον Σταύρο Ταγγίδη.  



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  605 / 2011 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Νικόλαος Μαυροκεφαλίδης 

 
 

Δημητρούλα Γκέκα 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Δ. Δάσκαλος  Η. Τσιαμήτρος  
Μ. Σουμελίδης  Δ. Κουλουριώτης  
Θ. Θεοδωρίδης     
Γ. Μιχαηλίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α.  Λαζαρίδης  Χ. Δουλγερίδου  
Ν.  Τσιαμήτρος  Ι. Λιάτσου  
Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου  Α. Πέτρου  
Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου  Ε. Κελεσίδης  
Π. Παυλίδης  Ν. Αγγέλου  
Τ. Χατζηαθανασίου  Ι. Καπετανίδης  
Θ. Αγγελίνας     
Λ. Πουλασουχίδης     
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου     
Π. Τσαπαρόπουλος     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Γ. Κάκαρης     
Β. Παπαδόπουλος     
Κ. Κουτσαντάς     
Λ. Τσαβδαρίδης     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Γκαμπέσης     
Κ. Κοστογλίδου     
Α. Βεσυρόπουλος     
Β. Γιαννουλάκης     
Χ. Τσιούντας     
Ε. Γουναράς  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  14-9-2011 

Ο Αναπληρωτής Δημάρχου 
 
 

ΚΩΝ/ΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 

Γ. Σουμπέκας 
Κ. Παναγιωτίδης 
Α. Παπαδόπουλος 
Σ.  Κουμτσίδης 
Ι. Σοφρόνωφ-Ταμπάκη 
Γ. Μελιόπουλος 
Χ. Σαββαϊδου 

 
 
  
 


